
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 70

I sin pressemeddelelse af 2. juli 2019 sætter ministeren fokus på at “vi skal kunne regne

med, at skyldige ikke går fri.” Dette var ikke en bekymring som fremgik af Rigsadvokatens

brev af 13. juni 2019. Hvad lagde ministeren til grund for sit fokus, og er ministeren op-

mærksom på et tilfælde hvor logningsdata har betydet at en tiltalt er gået fri?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rosa Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rosa.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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1/1

Retsudvalget 2018-19 (2. samling)
REU Alm.del -  Spørgsmål 70

Offentligt


